
 
 

 

 

Tarnów, 29 maja 2023 r. 

KRM.0003.758.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXV sesji Rady Miejskiej 25 maja 2023 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Sebastian Stepek zgłosił 
następujące wnioski i zapytania: 

1) Na zjeździe z ronda z ul. Lwowskiej na ul. Starodąbrowską (obok przystanku komunikacji 
miejskiej) znajduje się duża wyrwa w nawierzchni. Zwrócił się z prośbą o jej uzupełnienie. 

2) Mieszkańcy ulic Nowa i Mickiewicza są zaniepokojeni docierającymi do nich sygnałami 
dotyczącymi planowanej wycinki drzew za blokiem nr 19. W związku z tym radny chce 
wiedzieć czy usunięte mają być wszystkie znajdujące się tam drzewa, czy tylko ich część? 
Ponadto pojawiły się informacje na temat wycinki kilku drzew znajdujących się za budynkiem 
Starostwa Powiatowego przy ul. Nowej. Radny poprosił o informacje, ile tych drzew ma być 
wyciętych i jaki jest powód takich działań?  

3) W związku z pojawiającymi się niepokojącymi sygnałami dotyczącymi trudnej sytuacji 
kluczowej tarnowskiej spółki Tarnowskich Wodociągów.  
„…sytuacja finansowa tej spółki jest bardzo nieciekawa. Wynika to z faktu, że brak jest zgody 
Wód Polskich, zarządu regionalnego na aktualizację stawek tak żeby utrzymać płynność 
finansową.”  
W związku z tym, że GMT jest większościowym udziałowcem, radny chce wiedzieć jakie są 
pomysły na to, żeby rozwiązać problemy tej spółki? Jak wygląda sytuacja finansowa tej 
spółki?  
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